

- Photograph 1 His Excellency Kakuei Tanaka, Prime Minister of Japan.
- Photograph 2 Prime Minister Trudeau greets Prime Minister Tanaka upon arrival in Ottawa.
- Photograph 3 Arrival ceremony at Canadian Forces Base Ottawa (south).
- Photograph 4 Prime Minister Tanaka inspects the Guard of Honour.
- Photograph 5 Prime Minister Tanaka signs the Distinguished Visitors Book.
- Photograph 6 Prime Minister Tanaka is greeted at the entrance to the Parliament Buildings by Prime Minister Trudeau.
- Photograph 7 Prime Minister Tanaka and Prime Minister Trudeau in the office of the latter.
- Photograph 8 Prime Minister Tanaka in conversation with the Honourable R.L. Stanfield.
- Photograph 9 Prime Minister Tanaka and the Right Honourable Bora Laskin, Administrator of the Government of Canada.
- Photograph 10 Prime Minister Tanaka preparing to take his place between Prime Minister Trudeau and the Right Honourable John Diefenbaker at the dinner table.
- Photograph 11 Prime Minister Tanaka arrives at Toronto International Airport and is greeted by the Honourable Donald S. Macdonald.
- Photograph 12 Prime Minister Tanaka at the University of Toronto.
- Photograph 13 Prime Minister Tanaka receives the degree of Doctor of Laws (Honoris Causa).
- Photograph 14 Prime Minister Tanaka leaving for Vancouver.
- Photograph 15 Prime Minister Tanaka arrives at Vancouver International Airport, Canadian Forces Terminal.
- Photograph 16 Prime Minister Tanaka at the Canadian Forces Terminal.
- Photograph 17 A young girl from the Japanese community waiting to present flowers to Prime Minister Tanaka.

- Photographie 1 Son Excellence M. Kakuei Tanaka, premier ministre du Japon.
- Photographie 2 Le premier ministre, M. Trudeau, accueille le premier ministre, M. Tanaka, à son arrivée à Ottawa.
- Photographie 3 Cérémonie militaire lors de l'arrivée du premier ministre, M. Tanaka, à la base des Forces armées Canadiennes d'Ottawa (Sud).
- Photographie 4 Le premier ministre, M. Tanaka, passe en revue la garde d'honneur.
- Photographie 5 Le premier ministre, M. Tanaka, signe le livre des visiteurs de marque.
- Photographie 6 Le premier ministre, M. Tanaka, est accueilli à l'entrée des édifices du Parlement par le premier ministre, M. Trudeau.
- Photographie 7 Les premiers ministres Tanaka et Trudeau conversent dans le cabinet du premier ministre canadien.
- Photographie 8 Le premier ministre, M. Tanaka, converse avec l'honorable R.L. Stanfield.
- Photographie 9 Le premier ministre, M. Tanaka, en compagnie du très honorable Bora Laskin, administrateur du gouvernement du Canada.
- Photographie 10 Le premier ministre, M. Tanaka, s'apprête à prendre place à table entre le premier ministre, M. Trudeau, et le très honorable John Diefenbaker.
- Photographie 11 Le premier ministre, M. Tanaka, arrive à l'aéroport international de Toronto où il est accueilli par l'honorable Donald S. Macdonald.
- Photographie 12 Le premier ministre, M. Tanaka, à l'Université de Toronto.
- Photographie 13 Le premier ministre, M. Tanaka, reçoit un doctorat en droit (Honoris causa).
- Photographie 14 Le premier ministre, M. Tanaka, quitte Toronto à destination de Vancouver.
- Photographie 15 Le premier ministre, M. Tanaka, arrive au terminus des Forces canadiennes, à l'aéroport international de Vancouver.